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We zijn begonnen met het klaar maken van de tassen voor het nieuwe seizoen. We hebben 
dit jaar goed op papier staan wat er in welke tas zit. Omdat de labels eraan zaten, konden we 
goed zien wie welke tas mee kreeg. Dat was handig.  
Dit seizoen hebben we weer heel wat teams in het nieuw kunnen steken.   
Voor de C2 hebben we een nieuwe sponsor, zij spelen nu met Kroes op hun shirt.   
Onings heeft 4 teams in het nieuw gestoken, de F2-E3-E4 en de D2. 
Ook hebben we nog wat extra shirts besteld voor de D1 met Fysiotherapie Wouter de Kok 
erop.  
Helaas ging er deze keer iets mis met de bestelling, of beter gezegd met de levering. Bij de 
bestelling werd er aangegeven dat de levertijd gemiddeld 8 tot 10 weken is. Dat zou 
betekenen dat de bestelling net voor de kerstvakantie binnen zou zijn. Maar bij Erima was er 
een probleem met leveren. Annemarie van Xcelsior heeft bijna dagelijks erachter aangebeld, 
maar de levering bleef maar uit. Pas in februari kwamen de shirts eindelijk binnen. Ruim 10 
weken later dan afgesproken.  Vanuit Erima kwam geen enkel excuus voor de lange levertijd. 
Ik heb daar achteraan gebeld dat ik dat niet netjes vond en dat daar eigenlijk wel iets 
tegenover zou kunnen staan. Xcelsior heeft hierin ook echt goed haar best gedaan en 
heeft er veel tijd in gestoken en na een telefoontje van hun kant naar Erima toe kon er 
toch een soort tegemoetkoming vanaf. We mochten 10 ballen gratis bestellen bij 
Erima.  In overleg met Laura hebben we ballen besteld die gebruikt kunnen worden bij 
de jeugdtrainingen. we gaan nog in overleg met Annemarie van Xcelsior of we bij een 
volgende bestelling wel of geen gebruik blijven maken van Erima. 
 
 
Aan het einde van het seizoen hebben we de tassen weer ingenomen. De labels waren 
niet helemaal handig, want in het binnen seizoen zijn de teams een anders dan weer in 
het buiten seizoen. Maar omdat we alles goed op papier hadden en met het overzicht 
erbij van de nieuwe teams konden was de inname toch nog overzichtelijk.  
Nu spelen alleen er nog maar 2 teams in de echte oude kleding. Hopelijk kunnen we die 
volgend seizoen in het nieuw steken.  
 
groetjes van Chantal en Rianne 
 


